
Kulturudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 7. april 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 188
Vil ministeren, i forlængelse af sit svar på KUU alm. del – spm. 168, oplyse, om ministe
ren finder afrapporteringen meningsfuld, når Erhvervsstyrelsen har begrænsede mulighe
der for at foretage nærmere undersøgelser af rigtigheden af fondenes redegørelser? Vil 
ministeren endvidere oplyse, hvilke sanktionsmuligheder der gælder, hvis en fond ikke 
overholder fondslovgivningen og vedtægterne, samt oplyse, hvor mange gange Erhvervs
styrelsens tilsyn har ført til indledning af påbudssager siden 2020? Vil ministeren give et 
estimat over, hvor mange administrative ressourcer fonde og Erhvervsstyrelsen bruger 
hhv. på udarbejdelse af redegørelser og tilsyn af redegørelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Daugaard (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på katrine.daugaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Christian Schmidt
formand
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